
 

 

 

Van: Annelies den Haan Verzonden: dinsdag 26 maart 2019 9:04 

Aan: Griffiebureau <griffiebureau@haarlem.nl> 

Onderwerp: t.a.v. van de commissie Beheer 

 

Geachte commissie van Beheer, 

Op de Willem Van Oranje School zouden wij, de leerlingen van  groep 8, graag  

willen dat het afval wordt gescheiden. We willen dit omdat het goed voor het  

milieu is. 

Het brengt echter wel extra kosten met zich  mee.  Wij hebben dan ook de vraag  

of er dan subsidie mogelijkheden zijn? 

 

Wij hopen antwoord te krijgen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Juanita Snoeks 

Isis Wolski 

Roos Huijink 

En Groep 8 

Een vriendelijke groet, 

 

Annelies den Haan 

Leerkracht groep 8 / bovenbouwcoördinator 

Willem van Oranje School 

t/m vrijdag 


